

بسم الله الرحمن الرحيم

Shari'ah Approval Certificate (Investing in the Shares of Mosanada Facilities Management Services)

All praise be to Allah, salutations and blessings of Allah be upon His messenger sent as mercy for the universes, and on his family, companions and those who follow his guidance until the Day of Judgment, and thereafter:

We have examined the Articles of Association and the year-end financial statements of **Mosanada Facilities Management**Services, a specialist in facility management. Following the requisite clarifications and the company's pledge to adhere to Islamic Shari'ah principles and binding commitment to appoint a Shari'ah Advisor, it is permissible to invest in the shares of Mosanada Facilities Management Services.

We ask Allah Almighty to grant you success and guidance. May peace and blessings be upon our Prophet Muhammad (PBUH), his family, and his companions.

The Shari'ah Supervisory Board
Bait Al-Mashura Finance Consultations

Date: 05 Rabi' Awwal 1447 H $-\,28^{th}$ August, 2025

بسم الله الرحمن الرحيم

شهادة موافقة شرعية

(بشأن المساهمة في شركة مساندة فاسيلتي مانجمنت سيرفيسز "ش.م.عق")

الحمد لله رب العالمين والصلاة والسلام على المبعوث رحمة للعالمين محمد صلى الله عليه وسلم وعلى آله وصحبه ومن اتبع هداه إلى يوم الدين.. وبعد:

فقد اطلعنا على النظام الأساسي لشركة مساندة فاسيلتي مانجمنت سيرفيسنز المتخصصة بإدارة خدمات المرافق، وراجعنا البيانات المالية الختامية، وبعد الإيضاحات اللازمة وتعهد الشركة بالالتزام بأحكام الشريعة الإسلامية وتعيين مستشار شرعي، فإنه يجوز المساهمة في أسهم شركة مساندة فاسيلتي مانجمنت سيرفيسنز.

سائلين الله تعالى التوفيق والسداد، وصلى الله على سيدنا محمد وعلى آله وصحبه أجمعين.

هيئة الفتوى والرقابة الشرعية

شركة بيت المشورة للاستشارات المالية

التاريخ: 05 ربيع الأول 1447هـ - الموافق: 28 أغسطس 2025م

فضيلة الشيخ ا.د. عصام العنزي

His Eminence Prof. Dr. Esam Al-Enezi

فضيلة الشيخ د. اسامة الدريعي

His Eminence Dr. Osama Al-Dere'ai

فضيلة الشيخ د. وليد بن هـادي

His Eminence Dr. Waleed Bin Hadi